
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 30. srpna 2022  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, doc. Kubička, doc. Šimáček, doc. Macák, doc. 

Ciahotný, prof. Bartáček, doc. Pohořelý, prof. Kočí, dr. Šír, dr. Váchová, doc. 

Sýkora, dr. Šmejkalová, Ing. Šritrová, Š. Dintarová 

Omluveni:    doc. Kubal, dr. Bindzar 

 
 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 VŠCHT se chce stát součástí mezinárodního konsorcia Vysokých škol, škola zažádá o projekt 

v rámci EU. 

 Rýsuje se spolupráce s Technickou univerzitou ve Vídni. Magisterský program „Green 

Chemistry“. Pan děkan prosí poslat krátké informace, zda máme kontakty s univerzitou ve 

Vídni. 

 

Pror. Jahoda 

 Probíhá finalizace rozvrhu.  

 Možnost online výuky v rámci ZS? Na VŠCHT toto není reálné. Možná dojde na redukci 

laboratoří. 

 NAU má nedostatek hodnotitelů, stále je možnost přihlásit se. 

 Letní škola proběhla úspěšně, byl o ni velký zájem. 

 

Pror. Vojtěch 

 Aktivity kolem OP JAK stále probíhají.  

 

Pror. Pospíšil 

 Proběhne jednání k vypořádání připomínek nového vysokoškolského zákona. 

 

Pror. Rumlová 

 Univerzity z Tchaiwanu mají velký zájem o navázání spolupráce s VŠCHT, proběhnou 

návštěvy 4 delegací.  

 Uvažuje se o imatrikulaci zahraničních studentů, zřejmě bude společná pro všechny fakulty. 

 

Kvestorka 

 Situace s růstem cen energií. Škola má nakoupenu elektřinu do konce roku. Kvestorka žádá 

všechny zaměstnance, aby se chovali hospodárně. 

 

Ing. Starý - koleje 

 Roste počet studentů, kteří chtějí ubytování na kolejích, kapacita je bohužel vyčerpána. 

 

Dr. Petrák – Technopark Kralupy 

 1. 9. proběhne návštěva pana minstra Síkely. 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 20. 9. 2022. 

 

Informace z KD 



 

prof. Jeníček – děkan 

 Čerpá se příliš z fondů 01, nyní musí jít všechny odměny z fondu 85. 

 Ing. Algerová – aktualizace Plánu investic. 

 Žádost o jmenování profesorem podal doc. Kubička, bude třeba určit termín konání Vědecké 

rady FTOP, Ing. Štritrová zašle hlasování Doodle. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

Výuka v zimním semestru 

 Rozvrh už je v podstatě hotov, tento týden probíhá ladění z hlediska kapacit učeben. Zdá 

se, že škola začíná mít nedostatek velkých počítačových učeben. 

 Ústav jazyků má nové prostory pro výuku. 

 Pokud jde o nové umístění děkanátů a učeben, bohužel se dá čekat, že studenti budou 

bloudit. Na webu (aplikace Emil) nejsou mapy nových prostor. Za to nemohou ani 

pedagogické odd., ani CIS. Odd. výstavby musí nejdřív dodat nákresy. 

 Jak bude vypadat zimní semestr s ohledem na ceny energií momentálně nikdo neví. Zdá 

se, že online výuka už nevypadá jako tak dobrý nápad. Padly názory, že to mohou odnést 

laboratoře (např. 75% splnění místo 100%). Nebo že přednášky nejsou důležité, cvičení 

ano. 

 Ať bude online výuka nebo ne, vzrůstá důraz na poskytování studijních materiálů v e-

learningu. Asi to bude nový školní standard. 

 V souvislosti s předchozím bodem škola apeluje na správné používání a citování 

zdrojů, i těch netextových ve výuce. Vyučující by měli být před začátkem semestru 

upozorněni na nutnost správného citování i v prezentacích a dalších materiálech. 

Pro citaci netextových zdrojů má VŠCHT příručku: 

http://147.33.74.135/knihy/uid_isbn-978-80-7592-115-4/978-80-7592-115-4.pdf Takže 

teď už bychom to všichni měli (rozumějte musíme) dělat správně. 

 Na magisterské úrovni je potřeba zajistit výuku samoplátců programu AN208 

Sustainability and Environmental Engineering  (4 v 1. ročníku, jeden dorazí později – na 

začátku přednáškového období; 4 ve 2. ročníku). Pro samoplátce ve druháku je 

potřeba zajistit témata DP. 

 

Akreditace a studijní programy 

 Litvínovské programy (B109 Průmyslová chemie a N109 Inženýr chemických 

technologií jsou ve vysokém stádiu rozpracování, momentálně probíhá schvalování AS a 

VR FCHT. Pro zájemce: mám k akreditačním spisům přístup a Pavel Šimáček též. 

 Akreditace přes NAU se táhnou. V současnosti NAU většinou v zákonné 90denní 

lhůtě (respektive na jejím konci) provede první krok. Takž na akreditaci přes NAU 

je nyní nutné počítat 8-9 měsíců. Což v podstatě znamená, že Omezování 

klimatických změn se v roce 23/24 neotevře. 

 Registrace nového IMETE na NAU by snad měla proběhnout tento týden. 

 V souvislosti s přípravou nového programu prof. Pabst navrhuje, aby bylo možné 

studovat magisterské anglické programy (aspoň některé) bez placení školného. 

 Prorektor Jahoda upozornil na nárůst počtu programů, doporučuje při tvorbě dalších 

zvážit, zda na oplátku nějaký nezrušit. 

 Školní termín pro žádosti o změnu studijních plánů současných programů je konec února 

2023. Změny bude provádět Ing. Cibulková z pedagogického. Upozorňuji, že řada 

takových změn podléhá schválení RVH, takže pracovat na takových změnách je třeba 

začít co nejdřív. U mě se už sešly žádosti o změny ohledně Produktové ekologie, 

Oběhového hospodářství, Environmentální chemie a Mikroorganismů v kontaminovaném 

prostředí. 

 

Exkurze v rámci předmětu Ekonomické aspekty chemického průmyslu 

http://147.33.74.135/knihy/uid_isbn-978-80-7592-115-4/978-80-7592-115-4.pdf


 Fakulta by už měla zaujmout stanovisko ohledně proplacení exkurzí zorganizovaných 

v rámci předmětu M837003 Ekonomické aspekty chemického průmyslu a budoucnosti 

těchto exkurzí. Týká se především ústavů 215, 216 a 218. Zainteresované jsem obesílal 

během léta, na vyžádání pošlu znovu. Zatím mám odezvu pouze od Pavla Šimáčka. 

 

Přechod na multifakultní verzi SIS 

 Bylo rozhodnuto počkat, než budou zapsány zkoušky za ak. rok 21/22. K přechodu dojde 

až koncem září, pravděpodobně v polovině října. 

 Momentálně lze do SIS přidávat další osoby. 

 Nová verze by neměla znamenat pro učitele významnou změnu, rozdíl poznají hlavně 

studenti a správci systému. 

 

NPO 

 Na ministerstvu opět nová manažerka = další zpoždění. 

 Řeší se možnost doplatit (spoluúčast) plánované přístroje. 

 Studijní program doc. Paidara neprošel, náš ano – viz maily Dana Maxy. 

 

 

Přijímačky z češtiny 

 Ústav jazyků děkuje všem komisařům (na FTOP doc. Sýkora, dr. Kroufek) za důsledné a 

důkladné vyplňování protokolů – jsou nezbytné při vyřizování odvolání. Do budoucna 

bude nutné lépe specifikovat otázky. 

 

Letní škola 

 Úspěšně proběhla letní škola, poděkování všem aktivním účastníkům. O laboratorní části 

poreferoval doc. Sýkora. 

 

doc. Sýkora  

 Poděkoval těm, kdo se podíleli na Letní škole –Váchová, Tomášek, Auersvald, Matějovský, 

Kroufek (Ú215), Beňo, Skoblia (Ú216), Kujalová, Sýkora (Ú217), Skálová, Toropitsyna 

(Ú218), Martinec (Ú240). 

 Doplnění doc. Ciahotného, o přednášky v rámci letní školy je velký zájem, dotaz, zda je možno 

nějak proplácet cestovné či propagaci, zjistí dr. Šmejkalová. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 Připravuje se výběrové řízení na systém eDoktorand.  

 Bude nové hodnocení doktorandů.  

 Je 5 studentů DSP, kteří nesplnili podmínky studia a studium jim bude ukončeno. 

 

doc. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky, dr. Šmejkalová 

 12. 9. návštěva z Taipei Tech. 

 Přihlášky pro Erasmus do 30.9.  

 Výroční zpráva fakulty – doc. Kubička poděkoval všem za podklady. Zprávu nyní pošle ke 

schválení Senátu fakulty. 

 

 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 

 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

 Vzpomínka na bývalého vedoucího ústavu 216 Ing. Miloše Beneše. 

 Časopis Paliva – korektury bude mít na starosti pí. Husníková, dr. Šmejkalová zašle kontakt. 

 



Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Macák) 

 Poděkování Ing. Šritrové za organizaci státnic pro DSP studenty. 

 

Ústav 240 (dr. Šír) 

 Spolupráce s univerzitou na Madagaskaru. Dr. Šír v případě zájmu předá kontakty. 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 V létě proběhla výstava Eco na Mariánském náměstí, má velký ohlas pro popularizaci fakulty. 

Možnost být v RUV? Zjistí doc. Hlinčík. 

 19. 9. bude neformální setkání nového Ústavu udržitelnosti a produktové ekologie u příležitosti 

Evropského týdne udržitelného rozvoje. 

 14. 10. bude křest nového studijního programu, zúčastní se také paní ministryně životního 

prostředí. 

 

Senát (Dr. Váchová) 

 Senát bude zasedat 13. 9. 

 Budou vyhlášeny nové volby (zástupci z řad studentů). Budou také vyhlášeny volby do senátu 

VŠCHT, potřebujeme 4 zástupce za FTOP z řad akademických pracovníků. 

 

Ing. Šritrová  

 Je vytvořen sdílený kalendář na rezervaci zasedací místnosti děkanátu FTOP. Bude zaslán 

sekretářkám ústavů. Rezervace je možná i přes email Šárka Dintarová či Ing. Šritrová. 

 Imatrikulace FTOP budou 20.9. v 9.00 (předběžný termín). 

 Promoce FTOP budou 11. 10. v 15.00 (řádný termín). 

 

Šárka Dintarová 

 

Různé 

 Pan děkan poděkoval za činnost ve vedení ústavu doc. Ciahotnému a doc. Macákovi a přivítal 

jejich nástupce. 

 Dotaz, zda se bude řešit přístup z budovy B do budovy Zikova – výhledově se s tím počítá. 

 Doc. Kubička - OP JAK – možná spolupráce s VUT. 

 Doc. Kubička – byl schválen projekt Erasmus Mundus. 

 

 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 20. 9. 2022 ve 14 hodin v zasedací místnosti 

děkanátu FTOP, Zikova ulice,  B2317 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


